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Protokół Nr X/2011 

R a d y  G m i n y 
w Sitnie 

z dnia 30 czerwca 2011 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, 

- w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze,  

- w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Ziemia Zamojska”, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno w zakresie działek nr 555/2, 556/1, 556/2 położonych w miejscowości 

Sitno, 

- w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 2012 środków stanowiących fundusz 

sołecki, 
- w sprawie zmiany w budżecie Gminy na 2011 rok. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Gazda Antoni 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 
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Ad 1 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad X Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy Pana 

Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią 

Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GBP Danutę Wrotniak, Andrzeja Kicińskiego, oraz 

przybyłych na obrady sesji sołtysów (Grygiel Jan, Stanisław Wołoszyn). Obrady 

rozpoczęły się o godz. 8
00

 i trwały do godz. 12
00

. 

 

 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

        Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził,                     

że w obradach uczestniczy 15 Radnych co stanowi pełne quorum potrzebne                   

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając czy             

są do niego uwagi. 

Pan Sekretarz poinformował, że nie będzie podejmowana uchwała w sprawie 

pożyczki dla Stowarzyszenia LGD „Ziemia Zamojska”, ponieważ Regionalna Izba 

Obrachunkowa poinformowała, iż pożyczka ta może być udzielona przy udzieleniu 

zgody Wójta bez podejmowania uchwały w tej sprawie. 

Pan Sekretarz nadmienił, że w związku z tym będzie tylko zmiana w uchwale zmiany 

budżetowej. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli porządek obrad jednogłośnie                           

w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Zygmunt Niedźwiedź, Mazurek Janusz i Antoni 

Gazda. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Ad. 4 

Podjęcie uchwał 

 

   

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr X/55/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30.06. 2011 roku w sprawie 

trybu prac nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Pan Przewodniczący zauważył, że uchwała jest dosyć jasno sprecyzowana jak ma 

wyglądać praca nad budżetem i jeśli ją przyjmiemy to tylko według tych zaleceń 

będziemy się nią kierowali. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie tej 

uchwały. 

Pan Wójt poinformował, żeby wszystko od strony prawnej było prawidłowo,  

a w związku z tym potrzebne są wszelkie dokumenty, a także prawidłowa praca 

wszelkich komisji. 

Następnie Pan Wójt poprosił, aby wszelkie wnioski dot. Funduszy sołeckich 

wpłynęły do 15 września ostatecznie do 30 września. 

Pan Sekretarz poinformował, że Gmina spóźniła się z uchwałą dotyczącą Funduszu 

sołeckiego jednak Regionalna Izba Obrachunkowa w Lublinie postanowiła ja jeszcze 

przyjąć. 

Pan Juszczak zapytał jak w paragrafie 2 wpisuje się data 15 listopada, czy procedura 

ma się odbyć przed 15 listopada. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że wszystkie procedury  mają odbyć się przed 15 listopada. 

Pan Biłant zapytał, czy jeżeli Komisje otrzymują projekt uchwały wraz z innymi 

materiałami informacyjnymi i muszą w ciągu 10 dni z formułować opinię, czy aby 

nie jest to za krótki  okres. 

Pan Sekretarz zasugerował, że jeśli będzie dłuższy okres to będzie mało czasu. 

Pan Wójt informuje, ze najważniejszą sprawą jest prowizorium. 

Następnie Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem Uchwały. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr X/56/2011 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2011 roku  

w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury za 

pierwsze półrocze. 

 

Pan Przewodniczący zauważył, że w tej chwili te materiały są dokładnie rozpisane 

jak co mam byś i poinformował, że zmieniły się przepisy odnośnie budżetów. 

Następnie Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania do uchwały i poddał uchwałę 

pod głosowanie. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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3) Uchwała Nr X/57/2011 Rady Gminy Sitno z dnia 30 czerwca 2011 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno w zakresie działek nr 555/2, 

556/1, 556/2 położonych w miejscowości Sitno. 

 

Pani Ostapińska zapytała, które to będą działki. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, które to będą działki. 

Pan Przewodniczący podziękował Sekretarzowi i ponieważ nie było uwag poddał 

głosowaniu uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr X/58/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 czerwca 2011 roku w 

sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy na rok budżetowy 2012 środków 

stanowiących fundusz sołecki. 

 

Pan Borowiec zauważył, ze nie ma mowy o kwotach i zapytał czy później będzie 

mowa o kwotach. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że kwoty dla sołectwa będą zbliżone do poprzednich.  

Następnie poinformował, że został już złożony wniosek na fundusz sołecki za 2010 

rok w kwocie 56 tyś. zł. 

Pan Sekretarz zasugerował , aby te pieniądze przeznaczyć na drogownictwo. 

Następnie Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem Uchwały. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5) Uchwała Nr X/59/2011 Rady Gminy w Sitnie z dnia 30 czerwca 2011 roku  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 rok. 

 

Po odczytaniu uchwały przez Pana Niedźwiedzia Pan Przewodniczący odczytał 

prośbę o dokonanie zmian w budżecie tj. zwiększenie środków na wydatki  

w Ośrodku Promocji Kultury i Sportu w kwocie 69 tyś. zł. 

Następnie projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik Gminy Jolanta Hryciuk. 

Pan Sekretarz wyjaśnił czym spowodowane są te zmiany i jakiem celom mają służyć. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował dyskusje na temat zmian w projekcie 

budżetu. 

Pan Sekretarz poinformował, jeszcze o zbiórce elektrośmieci.  

Pan Biłant zapytał gdzie w projekcie budżetu w wydatkach inwestycyjnych na rok 

2011 jest kwota na projekt dróg na osiedlu w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił że ta kwota jest w podstawowym budżecie 7,5 tyś. zł.  

Pan Sekretarz poinformował, że musimy pomyśleć o dochodach. 

Pan Wójt poinformował o wyjeździe na igrzyskach sportowe do Zwierzyńca. 

Ponadto Pan Wójt poinformował o zbliżających się dożynkach gmino-parafialnych, 

które mają odbyć się w Sitnie 21 sierpnia. 

Pan Wójt nadmienił, że może nam brakować środków w budżecie. 

Następnie Pan Wójt wyjaśnił sprawę dotyczącą budowy i finansowania Domu 

Kultury w Sitnie. 
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Pan Wójt zauważył, że może nam brakować na obsługę kredytów. 

Pan Przewodniczący poprosił Panią  Alinę Tarkot Przewodniczącą Komisji 

budżetowej o odczytanie protokołu  z posiedzenia komisji. 

Pani Tarkot odczytała protokół z Komisji budżetowej. 

Uchwała ta została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 11 głosach za, 0 przeciw i 3 

głosach wstrzymujących.  

 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Sprawa przekazania mienia w Sitnie, Jarosławcu, Horyszowie Polskim. 

2. Informacja dotycząca przetargów na drogi (Horyszów Polski-Rozdoły, Karp, 

Boży Dar-„kliny”-„sosny”, Nowa  Kolonia Cześniki i „kułaczówka”, Stabrów- 

„podleśna”(koło Pana Laszczyńskiego), Stabrów Reforma, Jarosławiec (za 

torami). 

3. Przełomów na drogach powiatowych (Czołki kierunek Sitno, Sitno-Jarosławiec, 

Sitno-Horyszów, Horyszów-Karp, Cześniki-Kolonia Cześniki, Boży Dar-

Cześniki, Kolonia Sitno-Janówka-Rozdoły, Stanisławka częściowo 

4. Spraw chodnikowych. 

5. Spraw koszenia boisk. 

6. Informacja nt. opłaty adiacenckiej. 

7. Informacja nt. zbiórki elektrośmieci. 

8. Informacja nt. miejsc pamięci( pomniki, krzyże, kapliczki). 

9. Informacja nt. przetargu na remont  byłej szkoły w Stanisławce. 

10. Spraw społeczno kulturalnych. 

11. Spraw sportowych (turniej piłki nożnej szkół, turniej piłki siatkowej dziewcząt 

o puchar Gminy Sitno, turniej piłki nożnej szkół o puchar Wójta Gminy Sitno, 

spotkanie podsumowujące rok sportowy ). 

12. Informacja nt. Igrzysk sportowych w Zwierzyńcu 2-3lipca.. 

13. Informacja dot. zawodów sportowo-pożarniczych. 

14. Informacja dot. wystawy rolniczej w LODR (wystawcy). 

15. Elektrowni wiatrowych(spotkania). 

16. Spraw remontowo- pomocniczych. 

17. Spraw oczyszczalni przydomowych. 

18. Informacja w zakresie mienia.  

 

Pan Sekretarz  poinformował, że po spotkaniu dot. eksploatacji oczyszczalni odbyło 

się spotkanie dot. kolektorów słonecznych, które cieszyło się dużym 

zainteresowaniem.  

Pan Wójt poinformował, że został złożony wniosek na budowę sieci wodociągowej 

Sitno, Kornelówka, Czołki. 

Następnie Pan Wójt przedstawił sytuacje LODR i ewentualnego przekazania mienia. 
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Ad. 6 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 

 

 

Ad. 7 

Sprawy różne 

 

Pan Niedźwiedź zapytał jak wygląda spraw odnośnie wyboru ławników do Sądu 

Rejonowego. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że termin zgłaszania kandydatów na ławników upływa dzisiaj 

i został on wcześniej ogłoszony  na BIP-ie zgodnie z procedura. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że w Wieściach Gminnych i na BIP-ie będą 

ogłoszone konsultacje w sprawie współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Pan Szajnoga zapytał ilu jest obecnie kandydatów na ławników. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, ze na razie jest czterech kandydatów w tym jedna jest 

zgłoszona przez sąd. 

Pan Jerzy Mazurek zadał pytanie odnośnie funduszu sołeckiego w Cześnikach, który 

jest rzekomo przekazany na remont remizy strażackiej. 

Następnie Pan Mazurek poinformował, że dach na remizie jest w fatalnym stanie  

i przecieka. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że ma się mieścić tam Centrum teleinformatyczne z projektu 

z RPO i dlatego też musowo pokryć dach zgodnie z projektem i przygotować do 

Centrum teleinformatycznego z tych pieniędzy. 

Pan Palikot poinformował, że po objeździe przez Boży Dar w związku z remontem 

przejazdu kolejowego w Jarosławcu  przewróciła się droga. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, jak wyglądają tak naprawdę drogi. 

Pan Szajnoga przypomniał, o tym żeby postawić znak drogowy koło młyna mówiący 

o ograniczeniu do 5 ton ponieważ jeżdżą tamtędy  ciężarówki a policja nie reaguje. 

Następnie Pan Szajnoga zapytał, czy jest więcej firm odnośnie solarów czy tylko 

jedna. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że firm jest dużo natomiast ta firma z Zamościa załatwia 

wszystkie formalności łącznie z załatwieniem kredytu. 

Pan Sekretarz poruszył temat chodnika w Horyszowie koło Pana Walusa. 

Pan Przewodniczący zasugerował, aby zamiast w kierunku Pana Walusa zrobić 

chodnik w kierunku zachodnim, ponieważ jest łatwiejszy teren. 

Pan Borowiec zapytał, czy jest możliwe zorganizowanie spotkań w sprawie 

elektrowni wiatrowych w Rozdołach. 

Pan Wójt wyjaśnił, że jeżeli jest taka potrzeba to będzie rozmawiał z firmą E-on, 

chwile obecną planowane jest spotkanie w Cześnikach. 

Pan Sekretarz szerzej wyjaśnia zagadnie dot. elektrowni wiatrowych. 

Pan Przewodniczący zauważył, że Gmina nie może wypromować firmy, która jest 

lepsza, a która gorsza, ponieważ później mieszkańcy mieli by pretensje.  
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Pan Pawlicha stwierdził ,że jeżeli Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad puściła ruch 

bocznymi drogami na czas remontu przejazdu kolejowego w Jarosławcu  to musiała 

dostać  na to zezwolenie od Powiatu, więc w związku z tym niech teraz je naprawi. 

Następnie Pan Pawlich stwierdził, że do postawienia wiatraków będą potrzebne 

ciężkie dźwigi, a w związku z tym przez ciężki transport zniszczą nasze drogi, 

dlatego też zasugerował, zawrzeć w umowie z wykonawca wiatraków naprawę dróg 

gdy  zostaną zniszczone. 

Pan Przewodniczący zwrócił uwagę, że firmy są zainteresowane elektrowniami 

wiatrowymi, ponieważ do 2020 roku musimy wyprodukować min. 15% energii 

odnawialnej, a w tej chwili produkujemy 1%.  Natomiast jak nie zejdziemy do tych 

15% to będą ogromne kary za emisje CO2, dlatego też jest takie zainteresowanie tym 

tematem przez firmy. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jak był robiony gaz to drogi zostały wyrównane przez 

firmę i tak samo jest z każda inną inwestycja jeśli odpowiednio się dopilnuje. 

Pan Szajnoga zadał pytanie Panu Sekretarzowi czy wie ile wynosiły odszkodowania 

podczas instalacji gazu. 

Pan Szajnoga stwierdził, że sumy były małe. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie wie jak podpisywali rolnicy umowy na wejście w ich 

grunty, natomiast wszystkie drogi gminne ma poprawić firma. 

Pani Ostapińska poinformowała, o pogarszającej się drodze Kolonia Górna Stabrów, 

która coraz bardziej się pogarsza i zasugerowała, że im wcześniej się ją zrobi to 

będzie taniej.  

Następnie Pani Ostapińska podziękowała za wyrównanie boiska i poprosiła aby 

jeszcze raz zawałować je. 

Ponad to Pani Ostapińska poinformował, że rolnicy zgłaszają uwagi dot. rowów 

melioracyjnych, które zarosły, a także wprowadziły się bobry. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że przekaże Panu Kicińskiemu, aby zrobił wycinkę  

w rowach. 

Pan Wójt wyjaśnił, ze przekaże to spółce wodnej. 

Następnie Pan Sekretarz dodał, że Pan Kiciński zajmie się naprawą dróg gminnych. 

Pan Palikot poprosił o wycięcie wystających gałęzi na drodze Pana Wrotniaka za 

lasem w kierunku łąk. 

Pan Szajnoga zapytał jak wygląda sprawa chodnika w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, ze Pan Kiciński ma poprawić chodnik, a w szczególności 

koło szkoły w Jarosławcu i na przejściu. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował Pana Kicińskiego , że trzeba jeszcze wykosić 

i poprawić chodnik przy szkole w Cześnikach. 

Pan Wójt zasugerował, że przecież są konserwatorzy szkół i to oni powinni się zająć  

utrzymaniem chodników przy szkołach i czystością wokół szkół. 

Pan Szajnoga zapytał o przejście dla pieszych koło młyna. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie ma z dwóch stron chodnika i tak naprawdę Dyrekcja 

dróg  nie chce rozmawiać.  

Pan Szajnoga zapytał kiedy będą kopane rowy melioracyjne. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że poszło pismo faksem do LHS-u i mają je w planie. 

Pan Pawlicha poinformował, że poprzewracały się płyty w Cześnikach przy 
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przystanku i siada  już chodnik który był ułożony w zeszłym roku. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, ze ma się tym zając Pan Kiciński. 

Pan Biłant poinformował, że dzieci czekające na autobus do szkoły na przystanku 

autobusowym koło osiedla w Jarosławcu  znajdują się 5cm od ulicy co jest bardzo 

niebezpieczne i zasugerował zrobienie tam zatok przystankowej. 

 Pan Wójt wyjaśnił, że przystanek jest sprawa Zarządu Dróg Krajowych. 

Pan Stefańczuk poinformował, o zgiętym słupku na parkingu koło kościoła  

w Horyszowie. 

   

 

 

Ad. 8 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

        Protokół Nr IX/2011 2011 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Państwo Radni zapoznali się z tym 

Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokoły w głosowaniu jawnym przy 

13 głosach za, 0 – przeciw i 0 głosach wstrzymujących się. 

 

Ad. 9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Pan Wójt na koniec jeszcze raz podsumował realizacje budżetu i podziękował 

wszystkim którzy przyczyni się do realizacji budżetu. 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 

gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował:  Piotr Harczuk               Edward Tukiendorf 

 


